

Zurich Garage-Pro Services

An upgraded privilege – exclusive for Zurich private car insured members

Thank you for choosing Zurich MotorPlus Insurance Plan. We understand the hassle when your vehicle requires repairs.

With immediate effect, when you bring your Zurich-insured private car to one of the garages of Gainfull Motors Group or MotorMech Service Station Limited, you will be entitled to the following five exclusive privileges.



Free delivery of your repaired car¹



Cleaning of the interior and exterior of your car prior to delivery



Warranty of the repaired work²
(within the next 5,000 km mileage or 6-month upon delivery, whichever comes first)



HKD 200 petrol coupon



Reduction of HKD 1,000 “General Excess” under your comprehensive motor insurance policy³



Gainfull Motors Group

	Service Centre 9 Mok Cheong Street, Tokwawan, KLN	Mon – Fri 9:30am – 6:30pm Sat 10am – 6:30pm
	24-hour service hotline: (852) 8128 8988	Sun & Public Holidays Closed



MotorMech Service Station Limited

	Yuen Long Station G/F, Unit A, Wang Yip Centre, 18 Wang Yip Street East, Yuen Long, NT	Mon – Fri 8:00am – 8:00pm Sat & Public Holidays 8:30am – 5:00pm Sun & Statutory Holidays Closed
	(852) 2470 3288	

	Kwun Tong Station G/F, Rainbow Factory Building, 149 Wai Yip Street, Kwun Tong, KLN	Mon – Fri 8:00am – 8:00pm Sat & Public Holidays 8:30am – 5:00pm Sun & Statutory Holidays Closed
	(852) 2172 7238	

	Cheung Sha Wan Station G/F, Tong Yuen Factory Building, 505 Castle Peak Road, Lai Chi Kok, KLN	Mon – Fri 8:00am – 8:00pm Sat & Public Holidays 8:30am – 5:00pm Sun & Statutory Holidays Closed
	(852) 2411 1882	

	Shatin Station Shop 3-4, G/F Shing Chuen Industrial Building, 25-27 Shing Wan Road, Taiwai, Shatin, NT	Mon – Fri 8:00am – 8:00pm Sat & Public Holidays 8:30am – 5:00pm Sun & Statutory Holidays Closed
	(852) 2608 0990	

	Chai Wan Station Flat A, G/F, Sunview Industrial Building, 3 On Yip Street, Chai Wan, HK	Mon – Fri 9:00am – 6:00pm Sat & Public Holidays 8:30am – 5:00pm Sun & Statutory Holidays Closed
	(852) 2880 0382	

Note:

- 1 Eligible to private vehicle with Zurich MotorPlus comprehensive motor insurance policy only.
- 2 Validity begins from the delivery date of your repaired car.
- 3 This reduction is provided by Zurich Insurance Company Ltd, subject to policy terms and conditions. All other privileges or services are provided by Gainfull Motors Group or MotorMech Service Station Limited.

Terms & Conditions:

- i) The above privileges and coupons are non-exchangeable for gifts or cash, and are offered once per accident only.
- ii) The above privileges and coupons are eligible only to damage caused by accident, subject to policy terms and conditions.
- iii) The above privileges and coupons are eligible only to a single repaired cost of HKD 2,000 or above for comprehensive motor insurance policy; or a single repaired cost of HKD 20,000 or above for third party liability motor insurance policy.
- iv) The use of the privileges and coupons is subject to the terms and conditions set out by the service providers.
- v) The services under the Zurich Garage-Pro Services are rendered by the specified service providers, which are third parties and independent service providers providing such respective services to the insured upon their request. Zurich Insurance Company Ltd (“Zurich”) makes no representation or warranty as to the quality of the goods and services provided by such service providers, and assumes no responsibility or liability in respect of any act, default, negligence, error or omission of the relevant service providers.
- vi) You agree to resolve any matters with the relevant service providers directly, in case of any dispute in relation to the quality, standard or delivery of the goods and services provided by the service providers.
- vii) Zurich Insurance Company Ltd reserves the right to change the service providers without prior notice.



ZURICH®

蘇黎世

蘇黎世智選汽車網絡維修服務

升級的服務 — 唯蘇黎世私家車保險受保人尊享

感謝閣下選擇蘇黎世「車護保」汽車保險計劃。我們理解到維修座架時，難免有些煩瑣的事項需要車主跟進。

蘇黎世與金孚汽車有限公司和捷信汽車維修站有限公司攜手提供「蘇黎世智選汽車網絡維修服務」。由即日起，蘇黎世承保的私家車使用此項增值服務時，即可享以下5項專屬禮遇：



維修後之免費交車服務¹



交車前的內外清潔



維修及相關維修零件之免費保修²

(以交車日起計之首5,000行車公里或交車日起計的6個月內為限, 以較早者為準)



200港元汽車入油禮券



綜合汽車保險可獲扣減

1,000港元「一般墊底費」³



金孚汽車有限公司

	金孚維修中心 九龍土瓜灣木廠街 9號全座	星期一至星期五 上午9時30分至 下午6時30分
	24-小時服務熱線: (852) 8128 8988	星期六及公眾假期 上午10時至下午6時30分 星期日及公眾假期: 休息

捷信汽車維修站有限公司

	元朗站 新界元朗宏業東街18 號宏業工貿中心A座 地下	星期一至五 上午8時至下午8時 星期六及公眾假期 上午8時30分至下午5時 星期日及法定假期: 休息
	(852) 2470 3288	

	觀塘站 九龍觀塘偉業街149 號彩虹工業大廈地下	星期一至五 上午8時至下午8時 星期六及公眾假期 上午8時30分至下午5時 星期日及法定假期: 休息
	(852) 2172 7238	

	長沙灣站 九龍荔枝角青山道 505號通源工業大廈 地下	星期一至五 上午8時至下午8時 星期六及公眾假期 上午8時30分至下午5時 星期日及法定假期: 休息
	(852) 2411 1882	

	沙田站 新界沙田大圍成運路 25-27號成全工業大廈 地下3-4	星期一至五 上午8時至下午8時 星期六及公眾假期 上午8時30分至下午5時 星期日及法定假期: 休息
	(852) 2608 0990	

	柴灣站 香港柴灣安業街3號 新藝工業大廈地下 A室	星期一至五 上午9時至下午6時 星期六及公眾假期 上午8時30分至下午5時 星期日及法定假期: 休息
	(852) 2880 0382	

備註:

- 1 此優惠唯蘇黎世承保之全保私家車獨享。
- 2 有關保養由交車日起算。
- 3 此項由蘇黎世保險有限公司提供，受保險條款及細則約束。其餘各項服務/優惠由金孚汽車有限公司和捷信汽車維修站有限公司提供。

使用條款:

- i) 所有優惠/禮券均不可轉換成其它禮品，亦不可兌換成現金，並只就每次事故提供一次性的優惠禮遇。
- ii) 所有優惠/禮券只限由意外造成之損毀，並受保險條款及細則約束。
- iii) 所有優惠/禮券僅適用於當全保私家車的單次維修費為最少2,000港元；第三保私家車的單次維修費為最少20,000港元
- iv) 有關優惠/禮券之使用詳情受優惠/禮券供應商所定之條款及細則所約束。
- v) 「蘇黎世智選汽車網絡維修服務」是由特許的服務供應商提供，服務供應商為第三方及獨立之服務供應商，乃應受保車主要求向彼等提供相關服務。蘇黎世保險有限公司(本公司)並不就該等服務供應商提供的商品及服務質量作出任何陳述或保證，且並不就相關服務供應商的任何行動、錯失、疏忽、錯誤或遺漏承擔任何義務及責任。
- vi) 倘受保車主就服務供應商提供的商品及服務的質量、水準或交付有任何爭議，受保車主同意直接與服務供應商解決事宜。
- vii) 本公司有權更改供應商而無需事先通知。